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 W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną na LVI sesji Rady Miasta Skierniewice w dniu  

25 maja 2023r. w sprawie utwardzenia nawierzchni jezdni ulicy Podkładowej, uprzejmie informuję:  

że budżet miasta na rok bieżący, a także wieloletnia prognoza finansowa miasta Skierniewice na lata 

2023 – 2040, nie przewidują wydatków na realizację inwestycji drogowej w ulicy Podkładowej. 

Od kilku lat Władze Miasta realizują inwestycje mające na celu poprawę stanu dróg osiedlowych  

w mieście, w tym także w osiedlu Rawka. W ubiegłym roku przebudowana została ulica Gwardzistów, 

a w maju bieżącego roku zakończyły się roboty w ulicy Podchorążych. Są to inwestycje bardzo 

kosztowne, gdyż oprócz budowy nawierzchni z podbudową, wykonana została kanalizacja deszczowa, 

chodnik, wymiana oświetlenia ulicznego oraz inne roboty towarzyszące. 

Doceniam starania Mieszkańców oraz Radnego Rady Miasta Skierniewice, jednak  

ze względów finansowych przedmiotowa inwestycja nie może być zrealizowana. Nadmieniam, że  

w ramach bieżącego utrzymania dróg w najbliższym czasie jezdnia ulicy Podkładowej (odcinek bez 

wylotu) zostanie utwardzona destruktem asfaltowym. 

 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta 
                   Eugeniusz Góraj 
                                                                                             Z-ca Prezydenta Miasta 


